
  Pályaépítés és egyéb

Továbbképzéssel indult a 2023-as év. Az alapok átbeszélése melett - 

vonalvezetés, pályahosszmérés, távolságok, vonalak, összetett ugrások 

tervezése – kiemelt figyelmet kapott ismét a vizesárok építése és 

használata az országos versenyeken. A másik kiemelt téma a felkészítő 

versenyszámokat érintette. Népszerűsége töretlen, és szakmai feladata 

továbbra is jelentős, mind a fiatal lovak, mind a kezdő lovasok számára. A 

szakmai konzultáció és tapasztalatcsere mellett néhányan elméletben és 

gyakorlatban is sikeres vizsgát tettek a nemzeti 3-as szinthez. 

A pályaépítők kijelölése az év országos versenyeire továbbra is maradt a 

versenyrendezők feladata, míg a kiemelt versenyekre ismét a szakbizottság 

ajánlott szakmai felelőst. A versenyhelyszínek továbbra is megfelelő 

minőséget biztosítottak minden kategória versenyzéséhez ( pályák talaja,  

akadályok ), bár tagadhatatlan, hogy volt negatív visszjelzés is, a boxokkal, 

tisztasággal kapcsolatban, de gondolom ezek a problémák megfelelő 

odafigyeléssel javíthatók. 

Az év kiemelt versenyei, hazai rendezésű nemzetközi versenyei, valamint a 

bajnokságok, mind igazi sportértéket képviseltek.

 És akkor most egy kicsit más téma. Fejlesztési program, olimpiai 

minősülés...a fejlesztési program az én értelmezésemben egy folyamat. 

Nem azonnali eredmény, hanem lehetőség a jövőre nézve. Lehetőség és 

nem igéret, amellyel még sokat kell dolgozni, szakszerüen, megbecsülve a 

lehetőséget. A sok munkához pedig idő kell.

Az olimpia minősülés volt az év legnagyobb kihívása. Az eredménye 

köztudott. Kinek csalódás, kinek nem. Én azt gondolom, hogy reális 

eredmény született. Nem tragédia történt, hanem két erősebb nemzet 

lovasai megelőzték a magyar válogatottat. Persze a kétkedők már rögtön 

számonkértek mindenkit, akik eszükbe jutottak...és válogatott rágalmakat 

kiabáltak mindenkire, az alkalmatlánságtól egészen a lopásig. De, hogy is 

van ez? Valakik veszik a fáradságot és megpróbálnak pénzt szerezni a 

lovassportok támogatására. Miután ez sikerült, eldöntik, hogy milyen 

formában használják fel a szakágak. Természetesen, Ők vállalják a 

felelőséget is a saját döntéseikért...és akkor előáll a magát „ellenzék”-nek 

nevező csoport, hogy számonkérjen akárkit is. Milyen alapon? Azért, mert 

befizetett egyesületi licenszel rendelkeznek, és azt gondolják, hogy bárkit, 

bármikor számon kérhetnek... Hol voltak, amikor a támogatást kellett 

intézni? Mit tettek és tesznek a díjugratásért?...vagy talán az a 

rágalomhadjárat lenne a díjugratás támogatása, amit hol arccal, hol nagyon 

bátran arc nélkül folytatnak?...nem látom az építő gondolatokat, csak 

rombolást és emberek lejáratását.  

 Egyáltalán, mit jelenthet az hogy „ellenzék”a díjugratásban?...nem értem, 

hiszen ez egy sportág...
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